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Nämnden beslutar att 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-10-05, Dnr 1.7-1252-2015. Kulturnämnden har genom 

stadsarkivet föreslagit att nya arkivregler ska gälla för staden. 

Revideringen handlar främst om justeringar i disposition, 

kapitelindelning, författningshänvisningar och visst språkbruk med 

syfte att göra arkivreglerna mer tydliga och pedagogiskt utformade.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

§ 10 Förvaltningschefens information 

 

Mats Larsson informerade att funktionshindersrådets ordförande 

och vice ordförande den 2 november träffat nämndens presidium 

samt förvaltningschefen. Rådet gavs då tillfälle att föreslå 

prioriteringar inför nämndens beslut om verksamhetsplan och 

budget 2016.  Aktuell lista om åtgärder för 

tillgänglighetsanpassning av begravningsplatserna gicks igenom.  

Rådet hade också framfört att taxi har haft problem att hitta på 

Skogskyrkogården. Pär Westin informerade nämnden att problemet 

är löst. Det finns numera adresser till fastigheterna på 

Skogskyrkogården. 

 

Allhelgonahelgen var mycket välbesökt på samtliga 

begravningsplatser och kyrkogårdar. I stort sett fungerade 

verksamheten bra trots sedvanliga trafikproblem runt 

Skogskyrkogården och inne på Norra begravningsplatsen. Gravljus 

och marschaller som ställts för nära varandra i minneslundar och 

smyckningsplatser hade i några fall medfört brandfara. 

 

Uppgifter från SL säger att ca 60 000 besökare kom till 

Skogskyrkogården på Alla Helgons dag. Stadsmuseet som driver 

Visitors Center på Skogskyrkogården hade 1205 besökare denna 

dag vilket var den högsta siffran sedan man tog över verksamheten 

för 5 år sedan. 

 

På FN-dagen den 24 oktober uppmärksammades världsarvet 

Skogskyrkogården med bl a guidade naturvandringar på 
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begravningsplatsen. 316 besökare kom till Visitors Center och 

tittade på utställningen vilket var betydlig fler än tidigare år. 

Stadsmuseet bjöd på kaffe och bulle. En frivillig insamling gjordes 

till UNHCR, FN:s organ för flyktingmottagande. 

 

§ 11 Övriga frågor 

 

Elisabeth Stålhem (M) frågar om funktionshinderrådet besöker 

Strandkyrkogården? Enligt uppgift finns det för få papperskorgar på 

platsen och för få toaletter. Pär Westin svarar att det finns såväl 

servicestationer som en enklare toalett. Det är också mycket folk 

som passerar genom begravningsplatsen. Förvaltningen tar till sig 

synpunkterna. 

 

Nästa nämnd 17 december 2015 blir i Stadshuset. Stora 

Kollegiesalen och Carl Albert rummet är bokat. Båda rummen är på 

plan 1. Efter nämndens sammanträde blir det ett enklare julmingel.  

 

Förslag till sammaträdestider delades ut för 2016. Beslut om 

sammanträdestiderna för 2016 tas på nämndens kommande 

sammanträde 17 december 2015. 

 

 

 

 


